

《单词百科:inefficiency是什么意思?inefficiency怎么发音?inefficiency的解释和用法》

英语单词inefficiency是什么意思?inefficiency怎么读?inefficiency怎么发音?简答网为您整理了inefficiency的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



inefficiency怎么读

inefficiency的读音:[n f nsi]

inefficiency的意思

1、n.无效率，无能;无效率事例;

inefficiency的近义词

1、disorganization n.计划混乱;组织的破坏;瓦解;解体;

- 2、inadequacy n.不充分, 不适当;不完全;[医]官能不足, 机能不全;不十分;
- 3、incompetence n.不胜任;无资格;不适当;不熟练;
- 4、ineffectiveness n.无效果, 不起作用, 无能力;
- 5、ineptitude n.不合适;不适当;笨拙;愚笨;

inefficiency的反义词

- 1、efficiency n.效率, 效能;实力, 能力;[物]性能;功效;

inefficiency的双语例句

- 1、This type of inefficiency arises because workers and management are ill-equipped.

出现此种低效率是因为工人与管理层都能力不足.

- 2、The manager was discharged for inefficiency.

经理因无能而被解雇.

- 3、I was fuming at their inefficiency.

我正因为他们效率低而发火.

- 4、They taxed me with inefficiency.

他们指责我效率低.

- 5、In the long run, being shielded from takeover breeds inefficiency.

从长期来看, 免于被收购造成了低效.

- 6、Norway also had demanding voters to limit waste and inefficiency.

挪威也要求选民减少浪费和低效.

- 7、One day in a crowded elevator, someone remarked on its inefficiency.

一天,电梯里很拥挤, 有人抱怨电梯效率太低.

- 8、In his speech he kept pounding away at his opponent's inefficiency.

他在演说中不断攻击他的对手不称职.

9、He is losing by his inefficiency.

他因自己能力差而受到损失.

10、I can't accept inefficiency and incompetence even if I like the person.

我不能接受那些低效率和无能力的人,即便我喜欢找个人.

11、Conflict between management and workers makes for inefficiency in the workplace.

资方与工人之间的冲突使得工厂生产效率很低.

12、He received serious critical comments on his inefficiency in the work.

他由于工作效率低而受到严厉批评.

13、Dread at her own inefficiency crept upon her.

害怕自己能力薄弱的感觉浮上了心头.

14、We've been badly hung up through the inefficiency of the post office.

我们都受过邮局工作效率不高的苦.

15、It is the ultimate testimony to the gross inefficiency of markets.

这最终宣告了市场的总体无效.

以上是简答网为您整理的inefficiency怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于inefficiency的用法、inefficiency的释义、inefficiency的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/inefficiency>